
PROTOKÓŁ NR 52/10

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 28 czerwca 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło – o 17:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Zofia Ujma,

5. Andrzej Machnica,

6. Henryk Płoński.

Nieobecni usprawiedliwieni:  Ewa Pędziwiatr, Tadeusz Cwynar.

Zaproszone osoby:

7. Młotkowska Ewelina,

8. Górecki Mirosław.

Porządek obrad:

1. Parkingi przy ul. Klonowej – wizja lokalna.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz 

Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei we Wrocławiu.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Komisja Gospodarki Komunalnej udała się na ul. Klonową celem spotkania z mieszkańcami, 

którzy  sprzeciwiają  się  usytuowaniu  planowanych  miejsc  parkingowych  w  miejscu,  które  według 

mieszkańców nie jest odpowiednie.

Mieszkańcy wysłali pismo do P. Burmistrza z adnotacją „do wiadomości Rada Miasta” w dniu 28.04.2010 

roku. W piśmie tym stwierdzili (podpis 24 mieszkańców), że nie akceptują usytuowania miejsca stanowisk 

parkingowych wyznaczonych w projekcie przez Biuro Inżynierskie TRAKT. Rada Miejska,  niestety pisma 

takiego nie dostała. W dniu 15.06.2010 r. wpłynęła skarga do Komisji Rewizyjnej na bezczynność Burmistrza  

i  21.06.2010  r.  pismo  z  kwietnia  wraz  z  podpisami  mieszkańców  ul.  Klonowej  zostało  przedstawione 

członkom komisji rewizyjnej, następnie KGK podjęła decyzję o spotkaniu z mieszkańcami ul. Klonowej. Na 

miejscu, przy aktywnej obecności ok. 25 osób z ul. Klonowej,  członkowie komisji  dokładnie obejrzeli cały 

teren.  Wszyscy  mieszkańcy  zgodni  byli  co  do  błędnego  usytuowania  parkingów.  Wieloletnia  praca  tych 

mieszkańców, efekty ich pracy w postaci pięknie utrzymanych terenów, nasadzonych drzew (klonów), będzie 

musiała iść w likwidację. Według KGK (wszyscy członkowie mieli jednakową opinię), nie należy w miejscu 

planowanym przez firmę TRAKT budować miejsc parkingowych. Po przyjściu do Urzędu Miasta P. Burmistrz  

wziął  udział  w  dalszym  posiedzeniu  komisji.  Przyniósł  mapę  z  zaplanowanymi  inwestycjami  tj.  budowy 

nawierzchni  ulic.  Klonowej,  Lipowej  i  Brzozowej  oraz  budowy  miejsc  parkingowych.  Po  wysłuchaniu  P. 
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Burmistrza radna P. Pohoska stwierdziła, że nie należy podejmować decyzji przed wysłuchaniem obu stron, 

tzn. należało wysłuchać P. Burmistrza, a później mieszkańców.

Radna Z. Ujma stwierdziła, że pismo od mieszkańców ul. Klonowej wpłynęło w miesiącu kwietniu i mimo że 

było skierowane również do Rady Miejskiej, nigdy by nie dotarło, gdyby nie skarga do Komisji Rewizyjnej, bo  

radni nie wiedzieliby o planach Urzędu.

Według  P.  Burmistrza  alternatywą  dla  mieszkańców  ul.  Klonowej  jest  rezygnacja  z  budowy  miejsc 

parkingowych przy ul. Klonowej w miejscu zaplanowanym.

Burmistrz obiecał, że spotka się z mieszkańcami ul. Klonowej i prezesem Spółdzielni P. Wingertem, szkoda, 

ze wcześniej nie doszło do takiego spotkania.

Na  osiedlu  „Wichrowa  Równia”  teren,  który  jest  własnością  gminy  jest  zaniedbany,  zarośnięty  trawą  i 

chaszczami.

Ad. 2 Po przedstawieniu mapy przez P. Ewelinę Młotkowską, radni zapoznali się z terenem, który ma 

być przekazany przez Gminę w formie darowizny Dolnośląskiej Służbie Dróg i Kolei we Wrocławiu.

Nieruchomość ta ma być przeznaczona na przebudowę skrzyżowania ulic Jeleniogórskiej i Karkonoskiej w 

ciągu drogi wojewódzkiej nr 366 w Kowarach. KGK pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 3 W sprawach różnych radna P. Pohoska pytała o zaawansowanie prac przy remoncie mieszkań– 

pustostanów, który ma wykonać ZEZK. Następnie pytała o możliwość utworzenia mieszkań w budynku byłej  

SP nr 2, skoro nie ma na ten obiekt kupca. P. Burmistrz obiecał wykonanie ekspertyzy budynku. Radna Ujma  

pytała  o  dalszy  tok  robót  na  tzw.  wyspie.  P.  Burmistrz  zorganizował  spotkanie  z  Panem Baką  w  piątek 

01.07.2010  z  radnymi.  P.  Klepacz  pytała  o  P.P.P.  dotyczące  budowy  „Eurojedynki”.  P.  Burmistrz  

odpowiedział, ze są prowadzone rozmowy. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej przychyla się do wniosków mieszkańców ul. Klonowej odnośnie 

budowy miejsc parkingowych.

2. KGK  pozytywnie  opiniuje  projekt  Uchwały  odnośnie  darowizny  nieruchomości  pod  budowę 

skrzyżowania ulic Jeleniogórskiej i Karkonoskiej dla Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei we Wrocławiu. 

3. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do P. Burmistrza, aby pisma od mieszkańców Kowar 

opisane „do wiadomości Rada Miasta” przekazywał radzie.

4. Po obejrzeniu drogi na ulicy Kowalskiej łączącej budynki 27A i pozostałe wzdłuż rzeki, członkowie 

komisji  wnioskują o utwardzenie tej drogi  i  udrożnienie rur odprowadzających nadmiar wody po 

opadach. Obecnie droga ta po obfitych opadach zmienia się w rzekę.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Gospodarki Komunalnej

2


